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Protokół nr 233/2006 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 6.10.2006 r. 

Obecni –wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Witold Piórkowski 

 

Porządek posiedzenia: 

1.Wnioski i opinie Komisji Rady Powiatu Lęborskiego. 

2. Sprawy wniesione przez kierowników wydziałów. 

3. Sprawy różne. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 232/2006. 

 

Ad.1) 

 

Kierownik Biura Rady Powiatu Lęborskiego Beata Młynarczyk przedstawiła wnioski i opinie 

Komisji Rady Powiatu Lęborskiego: 

 

1) Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa z  03.10.2006 r.: 

    - wniosek o spowodowanie likwidacji wybudowanych bez pozwolenia wodnoprawnego  

urządzeń wodnych na Strudze Krępkowickiej w miejscowości Leśnice, 

    - wniosek o zlecenie ekspertyzy prawnej w celu stwierdzenia czy Wojewódzki Zarząd 

Melioracji i Urządzeń Wodnych w Słupsku Oddział w Lęborku był organem właściwym 

do wydania pozwolenia wodnoprawnego na budowę zbiorników retencyjnych na Strudze 

Białogardzkiej w miejscowości Lędziechowo, 

   - wniosek o przekazanie środków z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Lęborku, stosownie do uchwały Rady Powiatu Lęborskiego, w 

kwocie 3.690 zł na konto Ochotniczej Służby Ratowniczej w Lęborku, 

   - wniosek o przekazanie stanowiska Komisji do dyrekcji Słowińskiego Parku Narodowego 

w sprawie przejścia migracyjnego ryb łososiowatych na jeziorze Łebsko w pobliżu 

miejscowości Rąbka. 

     Zarząd przyjmuje wnioski i kieruje do realizacji, do Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i 

Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego w Lęborku. 

 

2) Komisji Bezpieczeństwa, Transportu i Drogownictwa z 27.09.2006 r.: 

    - wniosek o uzupełnienie nawierzchni drogi 1321G łączącej Unieszyno z drogą Lębork- 

Bytów, zwłaszcza przed m. Karwica (jadąc od strony Unieszynka) i przy dojeździe do 

drogi Lębork – Bytów oraz naprawić nawierzchnię drogi 1320G w miejscowości 

Unieszyno oraz załatanie dziury w jezdni na drodze 1324 G między Lewicami i drogą 

1320 G, 

   - wniosek o ustawienie tablic prowadzących przed podjazdem w m. Ulinia od strony Sarbsk, 

   - wniosek o ustawienie barier sprężystych na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką 

nr 212 do dawnej stacji PKP w Maszewie Lęborskim ( jadąc od strony Lęborka po lewej 

stronie na łuku drogi  i przy dojeździe do szczytu wzniesienia przed m. Maszewo oraz po 

prawej stronie łuku drogi na stromym podjeździe za kościołem w Maszewie Lęborskim), 

   - wniosek o ustawienie tablic informacyjnych dotycząch stron biorących udział w realizacji 

przebudowy drogi powiatowej nr 1327G Popowo-Okalice-Łebunia,   

   - wniosek, aby na skrzyżowaniu dróg powiatowych nr 1330G i 1336G ustawić tablice 

prowadzące wraz z drogowskazami 
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     Zarząd przyjmuje wnioski i kieruje do realizacji, do Zarządu Dróg Powiatowych w 

Lęborku za pośrednictwem Wydziału Komunikacji i Drogownictwa Starostwa 

Powiatowego w Lęborku./4 głosy za/ 

 

3) Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki z dnia 27.09.2006 r. i 29.09.2006 r. . 

    - opinia do proponowanych nagród Starosty dla dyrektorów i nauczycieli – pozytywna, 

    - opinia do proponowanych zmian w Regulaminie przyznawania i przekazywania 

stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla studentów w roku 

akademickim2006/2007 w ramach Działania 2.2 ZPORR typ II. 

  Zarząd, wobec pozytywnych opinii Komisji, zatwierdził swoje wcześniejsze ustalenia 

w przedmiotowych sprawach. / 4 głosy za/.  

 

Ad 2) 

 

Kierownik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Katastru p. Bronisław 

Krzesiński przedstawił: 

 

1) wniosek o ustalenie ceny wywoławczej do II przetargu nieograniczonego na sprzedaż 

nieruchomości położonych w obrębie Nowęcin, Gmina Wicko. 

   Zarząd postanowił utrzymać cenę ustaloną dla I przetargu ( 20 zł za m
2
), wadium(5.000 zł) 

oraz postąpienie(1.000 zł).   /4 głosy za/ 

   Przetarg na sprzedaż nieruchomości położonych w Małoszycach i Nowęcinie Zarząd ustala 

na 10.11.2006 r. od godz.10.00  

 

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia p. Elżbieta Rabenda 

przedstawiła: 

 

1) prośbę p. Aleksandry Replin o tymczasowe zawieszenie prowadzonych przez nią zajęć 

warsztatowych dla wychowanków Domu Dziecka Nr 1 w Lęborku z uwagi na czasową 

(bliżej nieokreśloną) niemożność ich prowadzenia powodowaną zajęciami szkolnymi w 

innej jednostce oświatowej. 

    Zarząd przychylił się do prośby. / 4 głosy za/ 

 

2) prośbę p. Marii Krystyny Koschalka o wyrażenie zgody na całodobowe otwarcie apteki 

przy Browarze. Wydział zgodnie z wymaganą procedurą wystąpił o opinię do Prezesa 

Gdańskiej Okręgowej Rady Aptekarskiej. Wydana w przedmiotowej sprawie opinia jest 

negatywna. 

  Zarząd postanowił nie uwzględnić wniosku /4 głosy za/. Jednocześnie postanowił 

wystąpić z wnioskiem do Prezesa Gdańskiej Okręgowej Rady Aptekarskiej o ustanowienie 

dyżurów soboty i niedziele dwóch aptek w różnych częściach miasta Lęborka. 

 

3) wniosek związków zawodowych działających w oświacie o podwyższenie o 1 % dodatku 

dla nauczycieli wykonujących pracę w trudnych i uciążliwych warunkach. 

  Zarząd ,nie kwestionując zasadności wniosku, wobec napiętego budżetu powiatu nie 

widzi możliwości jego realizacji w 2006 r. Jego rozpatrzenie może być ponownie podjęte na 

początku 2007 r. co zbiega się z alternatywną propozycją związków zawodowych               

/4 głosy za/  
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Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 

 

1) prośbę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Lęborku o zmianę 

przeznaczenia środków w kwocie 5.000 zł przyznanych na przeprowadzenie i 

zorganizowanie powiatowych zawodów sportowo-pożarniczych, na zakup paliwa i smarów. 

Organizację powiatowych zawodów zaniechano ze względu na organizację zawodów 

wojewódzkich, które odbyły się 23 września br. Zwiększona ilość zdarzeń i tym samym 

zwiększone zużycie paliw i smarów uzasadnia powyższy wniosek. 

  Zarząd postanowił przychylić się do wniosku. / 4 głosy za /  

 

2) prośbę Regionalnego Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Słupsku o ujęcie w 

planach budżetowych dofinansowania działalności Centrum. 

  Zarząd, wobec ograniczonych możliwości budżetowych, stanął na stanowisku, iż 

należy w pierwszej kolejności wspierać miejscowe jednostki działające w sferze lecznictwa 

i profilaktyki zdrowotnej i z tej racji prośby nie uwzględnia. / 4 głosy za / 

 

3) prośbę Proboszcza Parafii pw. Najświętszej Marii Panny Królowej Polski w Lęborku o 

pomoc finansową na remont Kościoła. 

  Zarząd nie może udzielić wsparcia finansowego z budżetu 2006 r. z uwagi brak 

możliwości wygospodarowania w budżecie powiatu środków na ten cel, rozpatrzy 

ponownie prośbę w nowym roku budżetowym. /4 głosy za / 

 

4) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie harmonogramu realizacji 

dochodów i wydatków powiatu Lęborskiego w 2006 r.  

  Zarząd przyjął przedstawiony projekt. - uchwała nr 266/2006 /4 głosy za/  

 

5) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Lęborskiego na 2006 r. 

 W myśl projektu dokonuje się: 

 - zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 32.713 zł na organizację wyborów do 

rady powiatu oraz na pomoc materialną dla uczniów, 

 - przesunięcia wydatków w ramach działów między rozdziałami i paragrafami na łączną 

kwotę 40.304 zł. 

 - uruchomienia środków z rezerwy celowej na remonty placówek oświatowych i 

dofinansowanie do projektów korzystających ze środków zewnętrznych na łączną kwotę 

37.540 zł 

  Zarząd przyjął przedstawiony projekt - uchwała nr 267/2006 /4 głosy za/ 

 

6) informację, w kontekście deficytu środków na wynagrodzenia w sferze oświaty na kwotę– 

593.710 zł.: 

    a/ o możliwych ograniczeniach, bądź zaniechaniu wydatków budżetowych , a mianowicie: 

        - rezygnacja z remontu parkingu przy starostwie – 40.000 zł. 

        - rezygnacja z aktualizacji strategii powiatu lęborskiego – 20.000 zł. 

        - rezygnacja z remontów i wyposażenia pomieszczeń Wydziału Komunikacji i 

Drogownictwa – 30.000 zł, 

        - zmniejszenia wydatków w zakresie gospodarki nieruchomościami – 45.000 zł, 

        - zmniejszenia wydatków na szkolenia pracowników starostwa i ogłoszenia prasowe – 

20.000 zł, 

        - z tytułu odsetek od nieuruchomionego kredytu – 25.000 zł, 
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    b/ możliwości zwiększenia dochodu z tytułu opłat komunikacyjnych – 70.000 zł, 

    c/ o pozostających niewykorzystanych środków z rezerwy oświatowej na bieżące wydatki, 

pracownie internetowe, dofinansowanie projektów z udziałem środków zewnętrznych – 

129 .000 zł, 

    d/ o większym, niż ustalonym przez Ministerstwo Finansów, udziale w podatku od osób 

fizycznych w granicach 200.000 zł.  

 Zarząd uwzględniając powyższe możliwości oraz niepewność co do zrealizowania 

zaplanowanych dochodów ze sprzedaży nieruchomości uważa że zaciągnięcie kredytu w 

kwocie 650.000 zł tj. w wielkości zapisanej w budżecie na cele remontowe jest konieczne. 

Kredyt zabezpieczałby wydatki remontowe, które zostały poniesione z wolnych środków 

budżetowych. Pozostaje, przy tym pytanie, czy RIO zaopiniuje pozytywnie zaciągnięcie 

kredytu długoterminowego pod remonty już wykonane. 

 

Sekretarz Powiatu p. Jan Suchodolski przedstawił: 

 

1) prośbę Zarządu Międzyzakładowej Pracowniczej Kasy Zapomogowo-Pożyczkowej 

Pracowników Oświaty w Lęborku w sprawie zwolnienia w 2007 roku z opłat za najem 

lokalu w budynku starostwa. 

    Zarząd przychylił się do tej prośby. /2 głosy za, 2 głosy wstrzymujące/  

 

Ad 3)  

 

Nie wystąpiły. 

 

Ad 4) 

 

Zarząd przyjął bez uwag protokół z posiedzenia Zarządu nr 232/2006 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

 

 

Protokółował 

Jan Suchodolski 


